
瓷包银黄地五彩人物故事纹盖罐（将军罐仕女图）

产品名称 瓷包银黄地五彩人物故事纹盖罐（将军罐仕女图
）

公司名称 江西艺缘拍卖有限公司

价格 .00/件

规格参数

公司地址 江西省南昌市南昌高新技术产业开发区高新五路
588号十三层1301室

联系电话 0791-88119557 13177852291

产品详情

五彩瓷器因色彩繁多，烧制难度大，成品率极低，但嘉靖年间的五彩瓷器却产量很大，并且十分精美，
这与嘉靖皇帝对五彩瓷器的偏爱分不开的。嘉靖一朝五彩御瓷冠绝一时，其彩画之诡奇，绘事之伟丽，
称胜于明清两代，成为有明一代最为杰出的彩瓷之一，引领中国彩瓷之发展迈入另一巅峰时期。五彩人
物故事纹盖罐（将军罐）的罐身图案主次分明，天地式盖，将军罐的顶盖多形似古代将军的盔帽，又用
作仕女图绘制，因此得名“将军罐仕女图”。

The multicoloured porcelain was very difficult to burn due to its wide variety of colors, and the yield rate was

extremely low. However, during the Jiajing period, the multicoloured porcelain was very large and very beautiful. This

was inseparable from the Jiajing emperor's preference for multicoloured porcelain. Jiajing's colorful Imperial porcelain

was crowned for a time. His colorful paintings and magnificent paintings claimed to have won two generations of

Yumingqing and became one of the most outstanding color porcelain of the Ming Dynasty, leading the development

of Chinese color porcelain to another peak. period. The colorful character story cover jar(general tank) has a distinct

pattern of the main and secondary, heaven and earth cover, and the top cover of the general tank resembles the helmet

of an ancient general, and is also used as a ladies 'map drawing. Therefore, it is named "General Tank Lady Map".

此件瓷包银黄地五彩人物故事纹盖罐（将军罐仕女图），画工精美，包银工艺精堪，极具艺术和收藏价

值

This piece of porcelain package silver yellow colorful character story cover jar(general jar lady picture), exquisite
painting, silver packaging craftsmanship, extremely artistic and collection value。
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